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1.Ingekomen is een brief van Huurdersbelang Haastrecht te Stolwijk d.d. 16 en 18 
september over het uitblijven van een uitnodiging voor overleg over bod Groen Wonen Vlist. 
Huurdersbelang zegt buitengewoon teleurgesteld te zijn over de opstelling van uw college 
over o.a. de woonvisie, waarbij uw college met betrekking tot de beantwoording van 
schriftelijke vragen in gebreke is gebleven. Ook vindt Huurdersbelang dat het college in 
gebreke is gebleven met betrekking tot de bespreking van het bod van de woningcorporatie.  

Pro Krimpenerwaard wil dat uw college hierop inhoudelijk reageert. 

2. Op de provinciale weg tussen Gouda en Oudewater vinden meermalen ernstige 
ongevallen plaats. De weg vol bochten staat in de regio bekend als gevaarlijk. Eerder gingen 
al stemmen op de maximumsnelheid terug te brengen van 80 naar 60 kilometer per uur, 
zoals ook voorbij Oudewater – op het Utrechtse deel van de provinciale weg – het geval is. 
Eerder dit jaar maakte de gemeente Krimpenerwaard zich daar opnieuw hard voor bij de 
provincie Zuid-Holland. Er zou over deze weg een desastreus rapport van de provincie zijn 
uitgebracht. Kan de burgemeester dat bevestigen? Zo ja, is dat rapport ter informatie aan de 
raad verstrekt? Zo nee, waarom niet? Volgens de Commissaris van de Koning, is het de taak 
van het College om dit rapport verder aan de Raad te verspreiden.  Heeft intussen 
spoedoverleg tussen de provincie en het College plaatsgevonden met als onderzoeksvraag 
hoe de kans op dit soort ongelukken op de kortste termijn kan worden verkleind?  
 

 

 


